

Referat af PLØKS Bestyrelsesmøde 3. juni 2024

7 fremmødte medlemmer, afbud Vitus og Lise

Dagsorden

1. Godkendelse af referat fra sidste møde.
Godkendt.
2. Opfølgning på actions:
 - a. Oplæg til indkøb af klubtøj til juniorer og træner /Dennis og Vitus
Udestår.
 - b. FUS
(Frivillig Udviklings Samtale). Tage en snak med de frivillige (minus instruktører og vægvagter) for at høre, om hvordan de har det med deres opgave for PLØKS, om der er noget som vi i bestyrelsen kan gøre anderledes/bedre for at de nemmere/bedre kan passe deres "frivillige-ansvarsområde".
Der er blevet afholdt enkelte samtaler, vi opfordres til at få afholdt de resterende inden næste møde.
 - c. Sætte datoer på årshjulsaktiviteter og navne
 - i. Klubbesøg, Katrine
Udestår.
 - ii. Bededagstur til Bornholm 26.- 28. april, Annette
Er afholdt – SUCCES, 75 mennesker :-) Mange nye, 25, der deltog i kursus i fransk ombinding.
 - iii. Grill & klatring arrangementer, Jan
Udestår.
 - iv. Klubaftener, Dennis og Lise
Har mødtes og lavet et godt forarbejde. Det bliver præsenteret på næste møde :-)
 - v. Vitus taler med Erling om evt. at være med i en klubaften....
Udestår.
 - vi. Kullen-/Gøteborgtur, Jan og Thomas
Udestår.
 - vii. Sommerfest, Vitus + evt. juniorholdet
Udestår.
 - viii. LEAD Cup, Jan og Dennis
 - ix. Sensommertur til Bornholm 7. – 8. september, Annette
Kører på skinner som det plejer :-)
 - x. Rutebyggerevents, rutebyggerudvalget
Der skal afholdes nyt event efter Forbundets Lead Cup konkurrence.
 - xi. PLØKS Open, Dennis
Dato: 28. September. Planlægningen er så småt i gang.
 - xii. Julefrokost, Per & Dennis
Dato: Lørdag 30. November. Øl-prøvesmagning er igangsat ;-)
 - d. Repræsentantskabsmøde 21. april /Per
Har været afholdt. Det bedste at sige om mødet er at det blev afsluttet til tiden. Der mangler en præsentation af hvem der er i bestyrelsen, dem der stiller op, og dem der er ansat i klatreforbundet. Undervejs var der en break out session, hvor der blev diskuteret fremtidig kontingentstruktur, som blev givet som input til den nye bestyrelse til videre overvejelse og beslutning.

3. Status på juniorhold og børnehold
 - a. Juniorhold /Vitus
Da Vitus ikke er her, er der ikke intet nyt.
Ventelisten er på vej i Klubmodul. Det overvejes at lave én liste, der dækker bedste hold, og derfor kan dække situationer, hvor en på venteliste aldersmæssigt skifter fra børnehold til juniorhold.
 - b. Børnetræner. /Annette
Lea og Martin står for det og Kasper Sparring er aktiv hjælpetræner og er et godt team. De vil tage instruktør 2 kurset.

4. Brugerråd /Annette
Der er kommet mange ønsker fra nogle af de andre hold i brugerrådet. Hvis vi har nogle ønsker, kan det være, at vi bør indsende dem. F.eks. de to lokaler nedenfor trappen, der f.eks. vil kunne bruges til opbevaring af klatregreb.

5. Lead Cup – status /Jan
Greb er blevet taget ned. Der er fundet personer til det meste, men mangler endnu nogle sikringsfolk. Forbundets rutebyggere er gået i gang med arbejdet. Der serveres aftensmad, for de klatrere der tilmelder sig til det.

6. Status på væg /Per
Der har været afholdt yderligere møder med Ballerup Kommune. Heri et hvor en ekspert fra Force deltog, som har forstand på klatrevægge. Der skal foretages træktest af klatrevæggen, før den evt. kan godkendes som offentlig forlystelse. Derud indhenter Ballerup Kommune en uvildig brandinspektør til at vurdere mulige brandteknisk forbedringstiltag for klatrevæggen. Disse analyser kommer til at pågå indtil i alt fald efter sommerferien, og behovet for ombygningens omfang vil således først være afklaret efter sommerferien. Vi er således i en god og positiv dialog med Kommunen, og vil informerer nærmere ud til klubben i takt med vi bliver klogere.
Renoveringsprojekterne er derfor stadig på hold.

7. Gensidig orientering
 - a. Afskærmning til ydervæggen er stadig under produktion, grundet fabrikationsfejl. Forventet ankomst på ny: snarest:-)

8. Næste møde
Mandag den 12/8 kl. 18.00 hos Annette, Skovbrynet 65, 2880 Bagsværd

Referent

3. juni 2024

Thomas Rosenberg